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Com va ser la segona primera cita
de Dulceida i Alba Paul?
[inicicentrareport]Dulceida i Alba Paul han assistit al programa de Catalunya Ràdio "Que no
surti d'aquí" i han parlat sobre com va ser la seva ruptura.

Han explicat que han estat aproximadament un any i mig separades. Tot i això, han tingut
"recaigudes" i el contacte 0 no ha acabat de funcionar. "No hem estat juntes, però ens hem anat
veient", assegura l'Alba Paul.

Confessen que, tot i que haguessin volgut, hagués sigut impossible complir el contacte 0
perquè tenen massa coses en comú. Segons diuen, sempre tenien un motiu per parlar i
normalment era la Dulceida qui iniciava la conversa.

No va ser fins que van decidir tornar que van tenir una segona primera cita oficial. Segons
explica l'Alba, la Dulceida li va preparar un sopar. "Em va dir: 'vols que et faci un sopar?' i a
mi em va guanyar", explicava l'Alba.

A més, tornar després de 7 anys de relació els ha permès tornar a viure la màgia del principi.
"Hem tingut això de tenir sexe 4 cops al dia, tota l'estona, i això mola també", deia la Dulceida.
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A post shared by Que no surti d'aquí (@quenosurti)
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